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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 6.7.2016 
 
 
 
 
     Poslanci           Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    1. Ing. Vladimír Besler
    2. Ing. Gejza Gore   2. MVDr. Július Selecký
    3. Ing. Peter Bobík      
             4. Ing. Kolesár 

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:                                                           1. Jozef Fáber                                 
         
            
Ostatní prítomní:                         1. Mgr. Viera Mokáňová 

2. Mgr. Peter Sovák                                            
3. PhDr. Beáta Hippová  

      
                                                                                                           
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Program 
rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Použitie prostriedkov rezervného fondu 
Materiály na rokovanie boli členom finančnej komisie zaslané elektronickou poštou. 
Návrh použitia finančných prostriedkov rezervného fondu v zmysle § 15 ods. 2 
zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách o použití peňažných fondov, kde 
rozhoduje mestské zastupiteľstvo bol predložený na použitie a to v sume 70  000,00 
€ ako kapitálový transfer pre Technické služby mesta Trebišov na obstaranie rolby  
a v sume 9 553,31 € ako časť spoluúčasti pri investičnej akcii „Rekonštrukcia 
telocvične ZŠ Komenského 2“. K tomuto návrhu sa vyjadril poslanec Ing. Kolesár, 
kde uviedol, že použitie rezervného fondu na tieto akcie nie je potrebné a navrhol 
nesúhlasiť s postupom použitia rezervného fondu. Na základe týchto vyjadrení 
finančná komisia neodporúča použitie rezervného fondu na uvedené akcie 
a odporúča mestskému zastupiteľstvu, aby bol na tieto akcie použitý prebytok 
rozpočtu na rok 2016. 
Hlasovanie: za – 5 členovia, proti – 0 členov, zdržal sa – 1 člen 

3. Rozpočtové opatrenie č. 3 zmeny rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2016 
Materiály na rokovanie boli členom finančnej komisie zaslané elektronickou poštou.  
Prednosta MsÚ Mgr. Sovák sa vyjadril, že výsledkom EKS je zmluva, kde je nutné 
pred samotným začatím súťaže vyčleniť na danú akciu prostriedky v rozpočte. 
Zástupkyňa primátora Mgr. Mokáňová  konštatovala, že to nie je v poriadku ak 
v rozpočte nie sú vyčlenené finančné prostriedky, nie je to v poriadku ani 
s technicko-obchodnými podmienkami EKS. Poslanec Ing. Bobík navrhuje spojenie 
zmeny rozpočtu v jednom kroku, t.j. zámer, verejné obstarávanie a rozpočtovú 
zmenu alebo rozpočtovú zmenu urobiť najneskôr s verejným obstarávaním. 
S takýmto návrhom súhlasili aj ostatní členovia finančnej komisie.   



Návrh rozpočtového opatrenia č. 3 finančná komisia prerokovala, kde na základe 
bodu č. 2 – použitie prostriedkov rezervného fondu bolo zníženie v príjmovej časti 
o sumu 79,55 tis. € z dôvodu nesúhlasu použitia prostriedkov rezervného fondu. 
Jednotlivé zmeny vo výdavkovej časti boli zapracované do rozpočtového opatrenia č. 
3 zmeny rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2016 z prebytku rozpočtu na rok 2016. Po 
zapracovaní týchto zmien finančná komisia odporúča mestskému zastupiteľstvu túto 
rozpočtovú zmenu schváliť na jednotlivé akcie tak, aby prebytok rozpočtu neklesol 
pod hranicu 400 tis. € a zároveň nebol použitý rezervný fond.  
Hlasovanie: za – 5 členovia, proti – 0 členov, zdržal sa – 1 člen 

4. Rôzne 

a) Oprava chodníka vo vnútro blokovom priestore – Škultétyho ulica vo výške 5,09 
tis. € s DPH. Nakoľko  je to bežný výdavok, ktorý je v rozpočte a tento  
nepodlieha schváleniu MsZ podľa uznesenia č. 92/2015, finančná komisia 
zobrala na vedomie zámer na opravu chodníka. 

b) Stanovisko firmy Priemyselný park Trebišov s.r.o. k strážnej službe.  
Mesto Trebišov vyzvalo firmu Priemyselný park Trebišov s.r.o. o predloženie 
stanoviska ohľadom možnosti  stráženia areálu Priemyselného parku Trebišov 
zamestnancami Mesta Trebišov, namiesto profesionálnej strážnej služby. Firma 
Priemyselný park Trebišov, s.r.o. zaslala Mestu Trebišov nesúhlasné stanovisko 
navrhovaného spôsobu stráženia predmetu nájmu, nakoľko je v rozpore so 
znením a zmyslom Nájomnej zmluvy zo dňa 22.9.2004 v znení Dodatku č. 1 zo 
dňa 28.12.2007 a navyše, navrhovaný spôsob ochrany majetku znamená aj zásah 
do usporiadania zmluvných vzťahov Nájomcu a Prenajímateľa v rámci 
existujúcej úpravy vo vzťahu k ostatným zmluvným povinnostiam podľa 
Nájomnej zmluvy zo dňa 22.9.2004 v znení dodatku č. 1 zo dňa 28.12.2007. 
Ďalej firma Priemyselný park Trebišov, s.r.o. upozorňuje Mesto Trebišov, že 
zamýšľaným spôsobom stráženia objektu Priemyselného parku Trebišov s.r.o., 
môže dôjsť k vzniku škody Prenajímateľovi a preto vyzýva Mesto Trebišov na 
riadne plnenie svojich povinností, ktoré vyplývajú z Nájomnej zmluvy zo dňa 
22.9.2004 a v znení Dodatku č. 1 zo dňa 28.12.2007. 

Z dôvodu, že stanovisko k stráženiu areálu Priemyselného parku Trebišov bolo 
doručené Mestu Trebišov od firmy Priemyselný park Trebišov, s.r.o. v deň 
konania finančnej komisie, finančná komisia zobrala na vedomie informáciu 
o strážení v Priemyselnom parku.  

5. Diskusia 
Neboli vznesené žiadne návrhy, postrehy a pripomienky. 

6. Záver  
V závere rokovania sa predseda Ing. Cifranič poďakoval všetkým zúčastneným za 
účasť a rokovanie ukončil.  

 
 
 
V Trebišove, dňa 8.7.2016 
 
Zapísala: PhDr. Beáta Hippová, hlavný účtovník 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 
 
 
 
 
 



 

Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 14.7.2016 
 
 
 
 
     Poslanci           Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    1.MVDr. Július Selecký
    2. Ing. Gejza Gore    
    3. Ing. Peter Bobík      
             4. Ing. Kolesár 

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:                                                           1. Jozef Fáber  
  2. Ing. Vladimír Besler                             
         
            
Ostatní prítomní:                         1. Mgr. Viera Mokáňová 

2. Mgr. Peter Sovák                                            
3. PhDr. Beáta Hippová  

      
                                                                                                           
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Program 
rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Zimný štadión – stavebné úpravy -  realizácia šatní 
Materiály na rokovanie boli členom finančnej komisie zaslané elektronickou poštou. 
Finančná komisia prerokovala na základe výstupu komisie výstavby a majetku zo 
dňa 12.7.2016 financovanie stavebných úprav šatní na Zimnom štadióne, o čom 
bližšie informoval  členov komisie prednosta MsÚ Mgr. Peter Sovák, a to o potrebe 
finančných prostriedkov na základe predloženej technickej správy na realizáciu 
stavebných úprav na Zimnom štadióne,  a to dodávateľským spôsobom, nie našou 
stavebnou skupinou. V tomto prípade by tieto stavebné úpravy predstavovali  sumu 
57 tis. €. Stavebná skupina má svoj harmonogram na mesiace júl a august a to opravy 
v materských školách počas prázdnin a opravu chodníka vo vnútro blokovom 
priestore – Škultétyho ulica. Ak by to robila naša stavebná skupina, bolo by to 
časovo náročné. 
Poslanec Ing. Kolesár sa vyjadril, že až keď finančná komisia dostane návrh riešenia, 
vie sa vyjadriť áno alebo nie. Ten návrh, ktorý sme očakávali to nie je, nemáme 
o čom rokovať. Je to mestský majetok, mimo vedenia mesta nie je nikto kompetentný 
rozhodnúť  ako to sa to zrealizuje.  
Zástupkyňa  Mgr. Mokáňová  oboznámila členov finančnej komisie s názorom 
členov komisie výstavby a majetku, aby tieto stavebné úpravy boli zrealizované 
vlastnou stavebnou skupinou.  V tomto prípade by cena bola vo výške materiálu, čo 
by predstavovalo sumu  30 tis. €. Ďalej vyjadrila svoj názor, že naša stavebná 
skupina  nie je schopná z časového  a odborného hľadiska zrealizovať tieto stavebné 
úpravy. 
Poslanec Ing. Kolesár navrhol po vyjadreniach ostatných členov komisie, aby 



finančná komisia odporúčala realizáciu stavebných úprav šatní na Zimnom štadióne 
vlastnou stavebnou skupinou prednostne. Ak to z pohľadu mesta nebude možné, tak 
navrhuje aby finančná komisia neodporučila robiť technické zhodnotenie - stavebné 
úpravy dodávateľským spôsobom. 
Na základe predložených návrhov finančná komisia odporúča zrealizovať predmetné 
šatne do výšky vysúťaženého materiálu a stavebné úpravy zrealizovať vlastnou 
stavebnou skupinou. Finančná komisia neodporúča realizáciu externým 
dodávateľom. Finančná komisia sa realizáciou uvedenej akcie bude zaoberať na 
ďalšom zasadnutí.  
Hlasovanie: za – 5 členovia, proti – 0 členov, zdržal sa – 0 členov 

3. Rôzne 
Neboli vznesené žiadne návrhy, postrehy a pripomienky. 

4. Diskusia 

Poslanec Ing. Gore, žiadal informáciu o celkovej hodnote Multifunkčného ihriska 
podľa jednotlivých dodávateľov. 

5. Záver  
V závere rokovania sa predseda Ing. Cifranič poďakoval všetkým zúčastneným za 
účasť a rokovanie ukončil.  

 
 
 
V Trebišove, dňa 14.7.2016 
 
Zapísala: PhDr. Beáta Hippová, hlavný účtovník 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 


